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Životopis 

 

 

Jmenuji se Vladimíra Žižková, narodila jsem se roku 1974 v Olomouci, 

trvalé bydliště mám v Hněvotíně. Můj otec Vladimír Žižka pracoval jako revizní 

technik, matka Dagmar Žižková jako dělnice. Oba žijí v Hněvotíně. 

Do roku 1989 jsem navštěvovala Základní školu Hněvotín. Po studiu na 

Slovanském gymnáziu v Olomouci jsem od roku 1993 pokračovala na studium na 

Pedagogické fakultě UP v Olomouci oboru Učitelství 1. stupně ZŠ, které jsem 

zakončila v roce 1998 státní zkouškou. 

 

 

 

 

 

Vladimíra Žižková 
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Úvod 

Rok 1997 je možno stručné charakterizovat jako rok stoleté vody a rok 

vládní krize. 

Dne 7. července po třech dnech vytrvalých a stále neustávajících dešťů 

došlo k nevídaným záplavám, které nemají pamětníka. Z koryt se vylily řeky 

Odra, Morava a Bečva i celá řada horských potoků. Odhadem byla zaplavena asi 

1/3 Moravy a Slezska. K nejvíce postiženým patřily obce v okrese Přerov, 

především Troubky nad Bečvou, kde voda zničila 200 domů. Postižena byla i 

města Ostrava, Opava, Olomouc, Přerov, Kroměříž a Otrokovice. V Olomouci 

byly nejvíce zasaženy čtvrti Lazce a Černovír.  

Po těchto ničivých hrátkách přírody zůstala hrůzná bilance: Během povodní 

zahynulo 50 lidí a dalších 10 zemřelo na jejich přímé následky. Celkem bylo 

postiženo 538 měst a obcí ve 34 okresech. Celkové škody na majetku činí 60 

miliard korun. 

Na celém území republiky probíhaly nejrůznější akce a sbírky, jimiž občané 

vyjádřili svou solidaritu s postiženými. Touto formou bylo získáno přes půl 

miliardy korun, vláda ČR vydala rovněž Povodňové dluhopisy a pomoc České 

republice nabídla i celá řada zahraničních organizací. Potrvá však několik let, než 

budou zlikvidovány škody způsobené touto přírodní katastrofou.  

Sbírka na pomoc postiženým povodní proběhla i v naší obci, která naštěstí 

díky své vyvýšené poloze i vzdálenosti od povodí řeky Moravy zůstala ušetřena. 

Bylo vybráno 60.290 Kč a tuto částku předali zástupci obce do rukou starosty 

obce Troubky nad Bečvou.  

Nejen povodeň, ale zvláště i zhoršující se stav ekonomické i politické 

situace uspíšili postup vládní krize. Situace se vyhrotila dne 30. listopadu 1997, 

kdy předseda vlády ČR Václav Klaus oznámil, že podává demisi a s ním 
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odstupuje celá vláda. Dne 16. prosince jmenoval prezident Václav Havel nového 

premiéra, kterým se stal dosavadní guvernér České národní banky Josef 

Tošovský. Závěr roku 1997 tedy probíhal v duchu jednání o vytvoření nové vlády, 

jejíž mandát by měl vypršet po předčasných volbách plánovaných na červen 1998. 

 

 

Obecní úřad, obyvatelstvo 

Obecní úřad 

Složení obecního zastupitelstva se od posledních voleb nezměnilo, má  

9 členů: 

Bernat Jan – starosta 

Mifková Ivana – místostarostka 

Bajgar Radovan 

Dorazil František 

Jurtík Vladimír 

MVDr. Mlčoch Vladimír 

Polák Vladimír 

Studený Josef 

Vlček Jan 

 

V roce 1997 bylo proinvestováno asi 3.500.000 Kč. Bylo nutné vybudovat 

novou čerpací stanici na Malém Klupoři a propojit ji s vodovodním řadem ve 

středu obce. Nyní můžeme říci, že naše obec je soběstačná v zajištění pitné vody 

pro své občany. Vložila se do toho částka v hodnotě 3.108.562 Kč. Přesto se 

plánuje v případě potřeby připojení na vodovod Pomoraví. 
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Co se týče úpravy obce bylo nutné obnovit chodníky na Olomoucké ulici a 

dlažbu u zastávky ve směru na Olomouc. Tato zámková dlažba stála obec  

363.699 korun. 

Obecní zastupitelstvo schválilo vyhlášku proti černým skládkám a s 

potěšením mohu konstatovat, že se konečně v obci objevily kontejnery, které 

umožnují třídění a nové zpracování odpadu. 

Obec přispěla i na opravu kostela částkou 261.000 korun a uspořádala 

sbírku na pomoc postižených povodní, jejíž výtěžek 60.290 Kč předali zástupci 

obce do rukou starosty Troubek nad Bečvou. 

 

Zpráva o opravě kostela 

Významným zásahem do úpravy obce se stala generální oprava kostela  

sv. Leonarda. 

Oprava kostela začala v roce 1995. Nejpřednějším úkolem bylo opravit 

statiku a krov, což bylo v tomto roce z větší části provedeno a v roce 1996 

dokončeno. V tomtéž roce byla zbudována kanalizace a provedena izolace zdiva. 

1997 

Oprava věže a průčelí (fasáda, klempířské práce) 

Věž byla kompletně opravena zvenčí. Zevnitř se prováděly úpravy k 

zajištění statiky, dělaly se nové omítky, a zvláště důležité bylo provést  

tzv. stahovací konstrukci, aby se praskliny v klenbě ještě více nezvětšovaly. Byly 

předlážděny podlahy, opraveny žebříky a schodiště. Kamenné ostění hlavního 

portálu bylo původně pískovcové a značně zvětralé. Jeho nova kompletní 

pískovcová náhrada stala asi 100.000 korun. 
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Podstatným moderním zásahem do stavby věže byla výměna věžních 

hodin. Staré, již dosti poškozené mechanické hodiny byly nahrazeny 

elektrickými. Kompletně byly vybudovány nové rozvody, nainstalovány nové 

strojky a vyměněny ciferníky. Samotná výměna hodin dosáhla částky 200.000 Kč, 

ale díky tomu se teď naše obec může chlubit opravdovou raritou. Tyto hodiny 

jsou řízeny rádiovým signálem centrálního středoevropského času vysílaného z 

Mnichova. Nastavuji se přímo v sakristii, mohou se propojit se zvony, a tak 

naprogramovat jejich bití. Stejně tak lze programovat i bicí systém hodin. Když 

je vypnut elektrický proud, ručičky stojí, ale digitální hodiny neustále běží, takže 

po opětovném zapnutí proudu se hodiny samy nastaví na správný čas. Stejně tak 

se nastaví při změně z letního času na zimní a naopak. Tento systém podstatně 

ulehčuje práci. Odpadá chůze do schodů a povinnost natahovat či nastavovat 

hodiny. Málokterý kostel v České republice má takovou vymoženost. 

V opravě věže se pokračovalo sundáním báně (cibule). Sundávala se dne 

30. září a v ní byla objevena schránka, ve které bylo nalezeno 25 mincí, z toho  

10 stříbrných a 15 měděných, a 4 papírové bankovky z doby francouzské 

revoluce. Nejstarší mince pocházely právě z této doby a z doby vlády Marie 

Terezie. Nejnovější z konce 19. století. Mimo mincí byly nalezeny různé 

písemnosti například tištěný katalog arcidiecéze a stanovy hasičů. Tyto 

dokumenty byly zčásti popálené, a tudíž špatně čitelné, neboť v 1. polovině  

19. století do věže uhodil blesk. Dále se zde našla ručně psaná historie kostela, 

napsána zčásti latinsky, a zčásti německy. Schránka obsahovala také petici občanů 

z konce 19. století adresovanou C. a k. dvoru ve Vídni. Podle mincí a písemností 

lze tedy usuzovat, že schránka nebyla otevřena 98–100 let. Po opravě báně byla 

do ní vložena nová, z mědi, obsahující zprávu o opravě kostela, zprávu o stavu 

farnosti a dějiny obce 20. století. 

Když už jsem u těch objevů, stojí za zmínku otevření a prozkoumání 

krypty kostela. Byly v ni objeveny ostatky zakladatele nynějšího kostela faráře 
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Johanna Josefa Kyliána. Ten se významným způsobem zapsal do historie naší 

obce tím, že nechal v letech 1774–1776 vystavět nový barokní kostel, jehož 

podoba se zachovala podnes. Tenkráte na stavbu přispěli právě J. J. Kylián, dále 

olomoucká konzistoř, obec a místní sedláci. Zajímavý je i způsob tehdejší stavby. 

Kolem původního, svou velikosti již nevyhovujícího kostela, byly postaveny zdi 

nového a teprve potom byla původní stavba zbourána. Po opravě krypty zde bude 

Johann Josef Kylián v nové rakvi opět uložen k zaslouženému odpočinku. 

Nátěr střechy věže byl proveden velmi kvalitní zahraniční barvou s 

trvanlivostí minimálně 20 let. Barva má imitovat měď, aby byl zachován původní 

architektonický záměr. Kříž s bání byl kupodivu kovářsky zachován, a proto byl 

pouze opraven. Přitom bylo zjištěno, že některé jejich části byly původně zlacené, 

a tak se nechaly pozlatit i nyní. 

Oprava pokračovala fasádou celé stavby, což byl opravdu tvrdý oříšek. 

Kolem celého kostela, jehož délka je přibližně 52 metrů. Bylo vybudováno lešení 

vysoké asi 50 metrů. Jen tento krok stál 350.000 korun. Fasáda se nejprve musela 

sjednotit, přeštukovat, penetrovat, a nakonec natřít okrovou silikátovou barvou. 

Cena: 467.000 Kč. 

Dalším krokem bylo provedení klempířských prací. Mědí se plechovaly 

římsy a parapety a natřely se tzv. patinačním nátěrem jako ochrana před zelenáním 

mědi. Byla nainstalována ochrana proti ptactvu – kovové hroty z nerezového 

materiálu a sítě z umělé hmoty. 

Truhlářské práce v hodnotě 125.000 korun se týkaly výměny věžních oken, 

do kterých byly namontovány žaluzie. 
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Vybudovala se nová elektrická přípojka, hlavní kabely byly zakopány do 

země, elektrickým proudem byla propojena i sakristie s věží a ve věži byla 

provedena nová elektrická instalace. To vše asi za 100.000 Kč. 

Práce na opravě kostela odvedená v roce 1997 dosahuje hodnoty asi 

2.000.000 korun, zaplaceno bylo zatím 1.500.000 Kč. 

Částka vynaložená na opravy od roku 1995 činí dosud přibližně 5.000.000 

korun, částkou v hodnotě 646.268 Kč přispěla na opravu obec, z toho 261.000 Kč 

v roce 1997. Peníze však neznamenají mnoho, když se jedná o zachování historie 

obce, jejíž kostel vždy byl a snad i nadále bude její dominantou. 

 

Obyvatelstvo 

Naše obec se neustále rozrůstá. Za tento rok se zkolaudovaly tři domy a 

rozestavělo se jich celkem deset. Vytvářením nových stavebních parcel bude její 

růst i nadále pokračovat. Nová stavební místa jsou na Topolanské ulici a těsně 

před koncem roku byla schválena další na Lutínské ulici. 

K 1. 1. 1997 žilo v naší obci 1091 občanů. K 31. 12. 1997 jejich počet stoupl 

na 1110. Během roku se přistěhovalo 40 lidí, odstěhovalo 18. Zemřelo 13 obyvatel 

a narodilo se 10 dětí. Jak je vidět i naše obec se nevyhnula celosvětovému trendu 

stárnutí obyvatelstva. Po smrti paní Františky Fišrové, která zemřela dne  

18. 10. 1997 ve 103 letech, se nejstarší občankou Hněvotína stala paní  

Žofie Procházková, dožívající se 93 let. 
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NAROZENÍ 

Snášelová Tereza 

Bednářová Kristýna 

Kollmann David 

Heger David 

Petrášová Ludmila 

Parzyk Tomáš 

Skácelová Simona 

Kovář Jan 

Ječmeň Vladislav 

Doležal Petr 

 

ÚMRTÍ 

Ištvánková Marie (†77) 

Beran Stanislav (†60) 

Roušal Josef (†84) 

Šimková Hedvika (†67) 

Baránková Marie (†90) 

Navara Adolf (†82) 

Kočí Emilie (†87) 

Fišrová Františka (†103) 

Petráš Michal (†56) 

Wagner Rudolf (†87) 

Pilná Marie (†82) 

Švec Alois (†74) 

Burďák Stanislav (†31) 
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Hospodářský život 

Zemědělské družstvo 

Zemědělské družstvo v roce 1997 obhospodařovalo 1012 ha orné půdy a 

22,30 ha chmelnic. Na podzim bylo vydáno 94 ha orné půdy vlastníkům, a tak je 

její současná výměra 918 ha. 

Výsledky rostlinné výroby byly uspokojivé, přestože výnosy zvláště 

obilovin byly díky dešťům mnohem nižší než v loňském roce. Nejúspěšnější 

rostlinou byl již tradičně chmel a kukuřice na zrno. Oproti tomu nejnižší zisk byl 

zaznamenán u řepy cukrovky. 

Živočišná výroby vykazovala ještě vyšší ztrátu než roku 1996, ale celkové 

výsledky jsou považovány za vcelku za dobré. Díky nárůstu cen krmných směsi 

se stal nerentabilní chov prasat. 

Celkovým hospodářským výsledkem družstva je ztráta ve výši  

4,103 tisíce Kč. Existuji ovšem ještě stále nesplacené pohledávky v hodnotě 

2.500.000 Kč. 

V tomto roce proběhla celková rekonstrukce kravína včetně vnitřního 

vybavení a nainstalování nových dojících automatů v hodnotě 13 milionů korun.  

Ke dni 31. 12. 1997 mělo ZD V Hněvotíně 53 trvalých pracovníků, z toho 

36 členů. Celkový počet členů družstva je 96. 

Obchod, služby, podnikání 

Podnikatelské činnosti v naši obci se daří dobře, neboť počet soukromých 

malých firem stoupl. Oproti tomu byly některé provozovny zrušeny. 

Z nových jsou to například:  

Maso – uzeniny (Všetičkovi)  

Průmyslové zboží (Holinkovi) 



10 

 

 

Levný textil (Martin Skácel) /na místě bývalé provozovny LENA Textil/ 

Prodejna kol (Miroslav Dorazil) 

Zrušeny byly: 

Kola (Dadák Zbyněk) 

Drogerie (Manželé Křížkovi) 

LENA Textil (firma Vitásek) 

Topenář Josef Morávek /odstěhoval se/ 

Kalorie (Vladimír Stolička) /stále existuje, ale změnou trvalého bydliště  

                                              neodvádí daně do naší obce/ 

Mohu konstatovat, že roste konkurence a zákazník má možnost vybrat si, 

kde lépe a levněji nakoupit. 
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Školství 

Mateřská škola 

I když se ve školství stále něco mění, včetně ministrů školství, 

organizovanost MŠ v Hněvotíně zůstává oproti předcházejícím rokům 

nezměněna. Zřizovatelem MŠ je stále obec Hněvotín, která i nadále od rodičů 

nepožaduje žádné školné. Rodiče platí pouze jídlo. Škola je v provozu od 6.30 do 

16.00 hodin. O 43 dětí se ve dvou odděleních starají paní ředitelka Jarmila 

Dostálová, zástupce ředitelky Marie Ištvánková a paní učitelka Hana 

Vyroubalová. Školnicí i nadále zastává Marie Křížková.  

Škola po celý rok spolupracuje s rodiči děti a převážně s nižšími ročníky 

základní školy v Hněvotíně. Rodiče se zúčastňují tzv. „vstřícných akcí“, 

pořádaných proto, aby se seznámili s činnostmi svých dětí ve škole. Jsou to 

většinou kulturní akce a výlety. Rodiče pomáhají i brigádně při drobných 

úpravách a opravách školy. Na podnět rodičů provozuje MŠ i jednu nadstandartní 

aktivitu. Dvakrát týdně sem dojíždí logopedka Kamila Běhalová a pomáhá dětem 

odstraňovat vady výslovnosti. 

Akcí, které mateřská škola pro své děti pořádá je nepřeberné množství. Děti 

se účastní výstav, dramatických představení, hudebních pořadů a podobně.  

S úspěchem se u dětí setkávají soutěže a hry, a k nejzdařilejším akcím patří 

každoroční mikulášská a vánoční besídka, maškarní karneval, školní výlet a v 

neposlední řadě i opékání buřtů za vesnicí. 

Finanční prostředky škola získává od obce a ze sponzorských darů nejen z 

řad rodičů. Jsou používány na nákup hraček, učebních pomůcek, knih a 

metodických materiálů. 
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Základní škola 

Větší část roku 1997 proběhla ve školním roce 1996/97. Tento rok přinesl 

školství mnoho změn. Byla obnovena povinná devítiletá školní docházka, a proto 

dne 2. 9. 1996 usedli do školních lavic opět žáci 9. tříd. Ivana Pilipa vystřídal a 

novým ministrem školství se stal Jiří Gruša, dosavadní velvyslanec ČR v SRN. 

Základní škola v Hněvotíně je státní škola, jejímž zřizovatelem je Obecní 

úřad Hněvotín. I nadále je hněvotínská škola organizací, která integruje žáky s 

poruchami učení a chování, nebo s kombinací postižení. Z celkového počtu 159 

žáků jich v tomto roce bylo 14. Sedm pedagogických pracovníků školy 

absolvovalo proto kurz vývojových poruch učení a chování a jejich nápravy, 

pořádaného Pedagogicko-psychologickou poradnou v Olomouci. 

 

Učitelský sbor 

Ředitel školy: Mgr. Alena Večeřová 

Zástupce ředitele: Mgr. Jiří Toman 

Učitelé 1. stupně 

Mgr. Ivana Filkászová, Mgr. Věra Vymlátilová, Mgr. Miluška Šebestová,  

Mgr. Miloslava Mrázková, Mgr. Vlasta Nováková 

Učitelé 2. stupně  

Mgr. Jana Šubová, Mgr. Eva Zapletalová, Mgr. Jana Mádlová,  

Mgr. Jana Mrkusová, Mgr. Jaroslava Bajgarová – výchovná poradkyně  

Vychovatelka ve školní družině 

Marie Hejtmanová 
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S ukončením školního roku odešla po 38 letech ve školství a 15 letech v 

Hněvotíně do starobního důchodu paní učitelka Miluška Šebestová. Složení 

správních zaměstnanců a zaměstnanců školní jídelny zůstalo beze změny. 

Stravovnu s kapacitou 180 strávníků využívá mimo dětí MŠ, ZŠ a 

zaměstnanců školy i 25 cizích strávníků. Jedná se o důchodce a obyvatele domu 

s pečovatelskou službou. 

Z oprav financovaných Obecním úřadem Hněvotín bylo nutné provést 

generální opravu sociálního zařízení v obou budovách. Mimo to byl proveden 

nátěr oken, výměna oken ve školní kuchyni, vybudováno nové sociální zařízení a 

sprchový kout v prostorách školní jídelny. 

Žáci školy se po celý rok účastnili mnoha soutěži a akcí. Pro rodiče byla 

uspořádána vánoční besídka, o Velikonocích se konala výstava výtvarných prací 

žáků s velikonoční tematikou. Byl uspořádán společenský večer pro rodiče s 

kulturním programem žáků. Rodiče i děti se společné zapojili do sběrových akcí. 

Mimo to žáci pomáhají v estetizaci okolí školy udržováním zeleně a prací na 

školním pozemku i v době prázdnin. 

Škola i nadále v odpoledních hodinách pronajímá tělocvičnu. Jednou týdně 

ji využívali volejbalisté, dvakrát týdně FC Hněvotín a dvakrát v týdnu měly ženy 

z obce možnost zacvičit si aerobik se cvičitelkou z fitcentra Myofit v Olomouci. 
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Zábava, sport, kultura 

Organizace 

Zábavu, sportovní a v menší míře i kulturní vyžití zprostředkovávají pro občany 

obce svou činnosti organizace: 

Český svaz žen (ČSŽ) pořádá většinou akce pro děti, při kterých využívá financi 

získaných z každoročního Babského bálu. 

Český červený kříž (ČČK) uspořádal v loňském roce zájezd pro rodiče s dětmi 

taktéž společenský ples. 

Český svaz chovatelů má 12 členů s vysokým věkovým průměrem. Jeho činnost 

je omezena jen na chov čistokrevných zvířat (králíci, drůbež, holubi). Nepořádá 

místní výstavy jako v předchozích letech, zajištuje však zájezdy členů na okresní 

a celostátní výstavy. Předsedou ČSCH je MVDr. Vladimír Mlčoch.  

Svaz dobrovolných hasičů veřejnou činnost nevyvíjí, ale techniku jim svěřenou 

udržují ve vzorném pořádku, aby byla připravena v případě potřeby k rychlému 

zásahu. 

FC Hněvotín vyvíjí ze všech organizací největší aktivitu. 

 

FC HNĚVOTÍN  

Na Valné hromadě FC Hněvotín ze dne 9. 2. 1997 byl zvolen nový 

devítičlenný výbor, jehož předsedou se stal Miloslav Antl, jednatelem Miroslav 

Hariň, Vladimír Polák st. zůstal na svém místě jako místopředseda fotbalového 

klubu stejně jako pokladník Jan Bernat, starosta obce. Ostatní členové výboru: 

Mojmír Doležal, Rudolf Psota ml., Jaroslav Běhalík, Stanislav Drtina a Milan 

Horyl mladší. Byla též ustanovena kontrolní revizní komise, jejíž předsedou je 

Ing. Josef Novák a členové Vladimír Polák ml. a Jan Molnár. 
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V roce 1997 se fotbalový klub postaral převážně o úpravu hřiště. Plochy 

brankoviště, které byly původně vysypány škvárou, se nechaly zatravnit. Z tohoto 

důvodu se téměř celé léto nehrála v Hněvotíně žádná utkání. Pokračovalo se v 

budování malého hřiště, které by mělo sloužit jako tréninkové. 

Opravilo a vybudovalo se nové sociální zařízení v restauraci na hřišti, 

jejímž vlastníkem je fotbalový klub a byla provedena oprava a nástřik autobusu, 

kterým naši fotbalisté jezdí hrávat své zápasy. 

Také byla dokácena celá řada topolů u hlavní brány vstupu na hřiště na 

Topolanské ulici, s čímž se začalo již v roce 1996. Záslužným počinem 

fotbalového klubu bylo předání sady dresů mužstvu z Troubek nad Bečvou, které 

byly postiženy povodní. 

V letním období poskytli členové fotbalového klubu kulturní vyžití i 

obyvatelům Hněvotína uspořádáním několika tanečních zábav, diskoték na hřišti, 

za což byla vděčná převážně mládež. 

A nyní se již dostáváme k samotným hráčům. Kategorie žáků hraje v 

okresní soutěži – OFS, dorostenci ve II. třídě OFS a muži se díky svému 

fotbalovému umění probojovali až do Hanácké fotbalové župy (HFC), I.B třídy 

skupiny A. 

Mezi nové posily týmu patří Lumír Toufar přestupující Dynama Javorník, 

Petr Trhlík z Těšetic, Tomáš Jelínek z TJ Milo z Olomouc, David Benko z SFK 

Nedvězí a Vlastimil Mačák z TJ Doloplazy. Naopak hráči, kteří FC Hněvotín 

opustili jsou Vladimír Prečan přestupující do Nemilan a Jiří Šulc, který byl prodán 

za 50.000 Kč do Jeseníku. 

Mužstvo FC Hněvotín se ovšem nepohybuje pouze mezi tréninky a zápasy. 

Jistě k těm pro hráče příjemnějším aktivitám patři společná soustředění. V únoru 
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jej strávili v Bílé v Beskydech a v červenci v Jamném nad Orlici. Fotbalová sezóna 

byla zakončena listopadovým zájezdem do vinného sklípku v Ratiškovicích. 

Politické strany 

V obci jsou zaregistrovány dvě politické strany. KSČM a od roku 1994 také 

MS Občanské demokratické strany. 
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Zápis za rok 1997 má 17 stran. 

 

Fotografická příloha. – v archivu OÚ Hněvotín 

 

 

 

 

Schválilo Obecní zastupitelstvo dne 5. 11. 1998. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Do elektronické podoby převedl Adam Niessner roku 2021 


